
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Liptovská Porúbka 

 konaného dňa  24. januára 2023 

 

Prítomní: Mgr. Jana Gazdičová, starostka 

Poslanci: p. Denis Čonka,  Mgr. Anna Fáberová, Ing. Martin Lenárt, p. Jakub Moravčík, p. Vladimír     

Pitoňák 

Ospravedlnení: Ing. Pavel Chomo (príde neskôr), p. Michal Kočí 

Ďalší prítomní:   p. Danuša Beláková – hlavná kontrolórka  

  p. Miriam Pallová – odborný referent 

                            

1. Rokovanie otvorila Mgr. Gazdičová, starostka. Prítomní boli 5 poslanci, takže obecné zastupiteľstvo 

bolo uznášaniaschopné. Rokovanie OZ je verejné. Pre potreby vyhotovenia zápisnice sa z rokovania 

vyhotovuje audiozáznam, starostka privítala verejnosť. 

Pozvánka s návrhom programu bola zverejnená na úradnej tabuli a webovom sídle obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z.n.p.  

Schvaľuje program zasadnutia zverejnený v pozvánke:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva č.7-29/2022/1 zo dňa 13.12.2022 

4. Návrh VZN č. 1/2023 o určení výšky dotácie na prevádzku,  mzdy a správu objektu Materskej školy 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Liptovská Porúbka a na záujmové vzdelávanie a činnosť detí. 

5. Správa z vykonanej finančnej kontroly – účtovné doklady obce Liptovská Porúbka za mesiac 

september 2022 

6. Správa z vykonanej kontroly plnenia uznesení OZ v Liptovskej Porúbke za rok 2022 

7. Rozpočtové opatrenia  

8. Zásady odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Liptovskej Porúbke 

9. Byt č. 8 v BD s.č. 59 

10. Rôzne informácie a interpelácie poslancov 

11. Záver 

Počet poslancov OZ: 7 

Hlasovanie: 4 

Za: p. Denis Čonka, Ing. Martin Lenárt, p. Jakub Moravčík, p. Vladimír Pitoňák 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: Mgr. Anna Fáberová, Ing. Pavel Chomo, p. Michal Kočí 

 

p. Jakub Moravčík navrhol doplniť program v o bode č. 10 Zimný výstup na Slemä, poslanci s jeho 

návrhom súhlasili. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z.n.p.  

A.) Schvaľuje doplnenie programu o bod č. 10. Zimný výstup na Slemä   



B.) Schvaľuje doplnený  program zasadnutia:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva č.7-29/2022/1 zo dňa 13.12.2022 

4. Návrh VZN č. 1/2023 o určení výšky dotácie na prevádzku,  mzdy a správu objektu MŠ v         

zriaďovateľskej pôsobnosti obce Liptovská Porúbka a na záujmové vzdelávanie a činnosť detí. 

5. Správa z vykonanej finančnej kontroly – účtovné doklady obce Liptovská Porúbka za mesiac 

september 2022 

6. Správa z vykonanej kontroly plnenia uznesení OZ v Liptovskej Porúbke za rok 2022 

7. Rozpočtové opatrenia  

8. Zásady odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Liptovskej Porúbke 

9. Byt č. 8 v BD s.č. 59 

10. Zimný výstup na Slemä 

11. Rôzne informácie a interpelácie poslancov 

12.  Záver 

Počet poslancov OZ: 7 

Hlasovanie: 4 

Za: p. Denis Čonka, Ing. Martin Lenárt, p. Jakub Moravčík, p. Vladimír Pitoňák 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: Mgr. Anna Fáberová, Ing. Pavel Chomo, p. Michal Kočí 

 

2.  Do návrhovej komisie starostka navrhla p. Denisa Čonku,  p. Jakuba Moravčíka a Ing. Martina 

Lenárta vyhotovením zápisnice poverila p. Miriam Pallovú, za overovateľov zápisnice určila  p. 

Vladimíra Pitoňáka a Ing. Martina Lenárta 

 

A) Volí návrhovú komisiu v zložení:  p. Denis Čonka, p. Jakub Moravčík a Ing. Martin Lenárt 

B) Berie na vedomie určenie zapisovateľky Miriam Pallovej a overovateľov zápisnice p. Vladimíra 

Pitoňáka a Ing. Martina Lenárta  

 

Počet poslancov OZ: 7 

Hlasovanie: 4 

Za: p. Denis Čonka, Ing. Martin Lenárt, p. Jakub Moravčík, p. Vladimír Pitoňák 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: Mgr. Anna Fáberová, Ing. Pavel Chomo, p. Michal Kočí 

3. Starostka postupne prešla jednotlivé uznesenia. Pri kontrole uznesenia č. 13/2022/1 starostka 

požiadala predsedu Kultúrnej komisie, aby predniesol návrh na doplnenie členov komisie. P. Denis 

Čonka navrhol doplniť za člena komisie Ing. Mareka Galváneka. Poslanci o predloženom návrhu 

hlasovali. 

 

O 16.42h do rokovacej miestnosti vstúpila Mgr. Anna Fáberová  

 

 

 

 



Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Schvaľuje doplnenie člena Kultúrnej komisie Ing. Mareka Galváneka 

 

Počet poslancov OZ: 7 

Hlasovanie: 5 

Za: p. Denis Čonka, Mgr. Anna Fáberová, Ing. Martin Lenárt, p. Jakub Moravčík, p. Vladimír Pitoňák 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: Ing. Pavel Chomo, p. Michal Kočí 

   

Pri kontrole uznesenia č. 14/2022/1 starostka požiadala predsedu Športovej komisie, aby predložil návrh 

na doplnenie členov. P. Jakub Moravčík návrh na doplnenie členov nepredložil a konštatoval, že členov 

komisie v prípade potreby. 

 

Pri kontrole uznesenia č. 15/2022/1 starostka požiadala predsedníčku Sociálnej komisie o návrh na 

členov komisie. Mgr. Anna Fáberová navrhla za členky komisie p. Janu Repčekovú a Ing. Katarínu 

Piklovú. Poslanci o predloženom návrhu hlasovali. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Schvaľuje členov Sociálnej komisie p. Janu Repčekovú a Ing. Katarínu Piklovú 

Počet poslancov OZ: 7 

Hlasovanie: 5 

Za: p. Denis Čonka, Mgr. Anna Fáberová, Ing. Martin Lenárt, p. Jakub Moravčík, p. Vladimír Pitoňák 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: Ing. Pavel Chomo, p. Michal Kočí 

 

Obecné zastupiteľstvo na minulom rokovaní delegovalo do Rady školy za obec ako zástupcu 

zriaďovateľa Mgr. Annu Fáberovú. Je potrebné uznesením odvolať p. Romana Kuffu, ktorý bol 

delegovaný v predošlom období. Predseda návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Odvoláva p. Romana Kuffu z Rady školy, kde bol delegovaný v minulom období za obec ako 

zriaďovateľa školského zariadenia Liptovská Porúbka. 

Počet poslancov OZ: 7 

Hlasovanie: 5 

Za: p. Denis Čonka, Mgr. Anna Fáberová, Ing. Martin Lenárt, p. Jakub Moravčík, p. Vladimír Pitoňák 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: Ing. Pavel Chomo, p. Michal Kočí 

Starostka na záver kontroly plnenia uznesení starostka konštatovala, že uznesenia sa plnia priebežne. 

 

 

 



Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Berie na vedomie kontrolu plnenia Uznesení z ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva č. 7-

29/2022/1 zo dňa 13.12.2022 a konštatuje ich priebežné plnenie.  

 

Počet poslancov OZ: 7 

Hlasovanie: 5 

Za: p. Denis Čonka, Mgr. Anna Fáberová, Ing. Martin Lenárt, p. Jakub Moravčík, p. Vladimír Pitoňák 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: Ing. Pavel Chomo, p. Michal Kočí 

 

4. Návrh VZN č. 1/2023 o určení výšky dotácie na prevádzku, mzdy a správu objektu MŠ 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Liptovská Porúbka a na záujmové vzdelávanie a činnosť detí bol 

zverejnený na webovom sídle obce, ako aj na úradnej tabuli od 9.1.2023, čím bola  splnená zákonná 

podmienka jeho zverejnenia. Návrh VZN bol poslancom doručený. Zo strany poslancov ani verejnosti 

nebol pripomienkovaný. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke sa uznieslo na prijatí:  

Všeobecne záväzného nariadenia VZN č. 1/2023 o určení výšky dotácie na prevádzku,  mzdy a správu 

objektu Materskej školy v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Liptovská Porúbka a na záujmové 

vzdelávanie a činnosť detí. 

Počet poslancov OZ: 7 

Hlasovanie: 5 

Za: p. Denis Čonka, Mgr. Anna Fáberová,  Ing. Martin Lenárt, p. Jakub Moravčík, p. Vladimír Pitoňák 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: Ing. Pavel Chomo, Michal Kočí 

Pri prijímaní VZN bola dodržaná podmienka hlasovania minimálne 3/5 väčšiny prítomných poslancov. 

 

5. Správa z vykonanej finančnej kontroly – účtovné doklady obce Liptovská Porúbka za mesiac 

september 2022 bola poslancom taktiež doručená spolu s pracovným materiálom.  Starostka odovzdala 

slovo hlavnej kontrolórke. V stručnosti oboznámila poslancov s cieľom kontroly a na záver 

konštatovala, že pri kontrole nezistila porušenia zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami obce.  

Finančné prostriedky sú využívané hospodárne, efektívne a účelne. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Berie na vedomie Správu z vykonanej finančnej kontroly – účtovné doklady obce Liptovská Porúbka 

za mesiac september 2022 

 

Počet poslancov OZ: 7 

Hlasovanie: 5 

Za: p. Denis Čonka, Mgr. Anna Fáberová,  Ing. Martin Lenárt, p. Jakub Moravčík, p. Vladimír Pitoňák 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: Ing. Pavel Chomo, Michal Kočí 

  

 



6. Správa z vykonanej kontroly  plnenia uznesení OZ v Liptovskej Porúbke za rok 2022 bola taktiež 

doručená poslancom. Starostka odovzdala slovo hlavnej kontrolórke. Cieľom kontroly je súlad vecnej 

a formálnej stránky prijatých uznesení OZ a ich plnenie. Na kontrolovanom úseku neboli zistené nedostatky 

a preto nie je potrebné prijímať opatrenia.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Berie na vedomie Správu z vykonanej kontroly plnenia uznesení OZ v Liptovskej Porúbke za rok 2022 

Počet poslancov OZ: 7 

Hlasovanie: 5 

Za: p. Denis Čonka, Mgr. Anna Fáberová,  Ing. Martin Lenárt, p. Jakub Moravčík, p. Vladimír Pitoňák 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: Ing. Pavel Chomo, Michal Kočí 

 

Uznesením č. 72/2022 zo dňa 21.06.2022 Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke uložilo 

Obecnému úradu v Liptovskej Porúbke dať posúdiť technický stav miestnych komunikácií a dať 

vypracovať cenovú ponuku na opravu Ulice Ľudovíta Šenšela a Ulice Ferdinanda Gabaja, nakoľko 

poslanci v predchádzajúcom období ponechali toto rozhodnutie novozvoleným orgánom obce, hlavná 

kontrolórka navrhla toto uznesenie zrušiť.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Ruší Uznesenie č. 72/2022 zo dňa 21.06.2022 v ktorom Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

uložilo Obecnému úradu v Liptovskej Porúbke dať posúdiť technický stav miestnych komunikácií a dať 

vypracovať cenovú ponuku na opravu Ulice Ľudovíta Šenšela a Ulice Ferdinanda Gabaja, nakoľko 

poslanci v predchádzajúcom období ponechali toto rozhodnutie novozvoleným orgánom obce. 

 

Počet poslancov OZ: 7 

Hlasovanie: 5 

Za: p. Denis Čonka, Mgr. Anna Fáberová,  Ing. Martin Lenárt, p. Jakub Moravčík, p. Vladimír Pitoňák 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: Ing. Pavel Chomo, Michal Kočí 

 

7.  Rozpočtové opatrenia č. 23, 24 a 25/2022  spolu so stanoviskom hlavnej kontrolórky boli poslancom 

doručené. Starostka postupne prešla jednotlivé rozpočtové opatrenia aj so stanoviskom hlavnej 

kontrolórky.  Predseda návrhovej komisie prečítal návrh uznesení. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Berie na vedomie zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 23/2022 v súlade s §14 ods. 2, písm. b), 

c)  zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov a to:  povolené prekročenie a viazanie účelových príjmov vo výške 7.037,- € 

a povolené prekročenie a viazanie účelových výdavkov vo výške 7.037,- € 

Rozpočtovým opatrením sa realizuje navýšenie bežných príjmov o transfery zo ŠR na bežné výdavky 

pre deti v hmotnej núdzi, transfer na terénnu sociálnu prácu a transfer na odmeny prenesený výkon 

štátnej správy.  Ďalej sa rozpočtujú príjmy a výdavky na mimoriadnu situáciu. 

Rozpočtové opatrenie so stanoviskom hlavnej kontrolórky tvorí neoddeliteľnú súčasť tohto uznesenia. 

 

  

 



Počet poslancov OZ: 7 

Hlasovanie: 5 

Za: p. Denis Čonka, Mgr. Anna Fáberová,  Ing. Martin Lenárt, p. Jakub Moravčík, p. Vladimír Pitoňák 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: Ing. Pavel Chomo, Michal Kočí 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Berie na vedomie zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 24/2022 v súlade s §14 ods. 2, písm. a) 

zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov a to:  presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu vo 

výdavkovej časti bežného rozpočtu vo výške 492,- €, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky rozpočtu. Rozpočtové opatrenie so stanoviskom hlavnej kontrolórky tvorí neoddeliteľnú súčasť 

tohto uznesenia.  

 

Počet poslancov OZ: 7 

Hlasovanie: 5 

Za: p. Denis Čonka, Mgr. Anna Fáberová,  Ing. Martin Lenárt, p. Jakub Moravčík, p. Vladimír Pitoňák 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: Ing. Pavel Chomo, Michal Kočí 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Berie na vedomie zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 25/2022 v súlade s §14 ods. 2, písm. a) 

zákona č. 583/2004 Z. z. presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu vo 

výdavkovej časti bežného rozpočtu vo výške 855,- €.  Rozpočtové opatrenie so stanoviskom hlavnej 

kontrolórky tvorí neoddeliteľnú súčasť tohto uznesenia.  

 

Počet poslancov OZ: 7 

Hlasovanie: 5 

Za: p. Denis Čonka, Mgr. Anna Fáberová,  Ing. Martin Lenárt, p. Jakub Moravčík, p. Vladimír Pitoňák 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: Ing. Pavel Chomo, Michal Kočí 

  

8. Na pracovnom stretnutí poslancov, ktoré sa konalo 13.01.2023 bola Mgr. Annou  Fáberovou 

vznesená požiadavka o zaradenie Zásad odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Liptovskej 

Porúbke do programu rokovania obecného zastupiteľstva.  

 

Mgr. Anna Fáberová navrhla zmenu v čl. 2 Odmeny poslancov v bode č. 1: 

Poslancovi sa poskytujú odmeny nasledovne:   

a) vo výške 40,00 € za každú účasť poslanca na zasadnutí obecného zastupiteľstva, 

b) vo výške 20,00 € za každú účasť poslanca na inom pracovnom stretnutí poslancov, ktoré je    

    zvolané, starostkou obce resp. jej zástupcom, 

c) vo výške 20,00 € za každú účasť poslanca na zasadnutí komisie obecného zastupiteľstva  

     a predsedovi komisie 25,00 € za každé zasadnutie komisie. 

 

O 17:21h do rokovacej miestnosti vstúpil Ing. Pavel Chomo. 

 



V krátkej diskusii s návrhom Mgr. Anny Fáberovej súhlasili Ing. Pavel Chomo, p. Jakub Moravčík a p. 

Vladimír Pitoňák. 

Ing. Martin Lenárt a p. Denis Čonka s predloženým návrhom nesúhlasili. Predseda návrhovej komisie 

prečítal návrh uznesenia. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Schvaľuje Zásady odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Liptovskej Porúbke s účinnosťou 

od 01.02.2023. 

 

Počet poslancov OZ: 7 

Hlasovanie: 6 

Za: Mgr. Anna Fáberová,  Ing. Pavel Chomo, p. Jakub Moravčík, p. Vladimír Pitoňák 

Proti:  p. Denis Čonka,  Ing. Martin Lenárt 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: p. Michal Kočí  

 

9. Obhliadky bytu č. 8 v bytovom dome s.č. 59 a zistenia technického stavu sa poslanci zúčastnili. 

Starostka požiadala poslancov o vyjadrenie poslancov,  ako ďalej sa bude postupovať pri nakladaní 

s týmto majetkom obce. Poslanci sa v krátkej diskusii dohodli ponechať byt č. 8 v majetku obce 

a súhlasili s rekonštrukciou bytu v rozsahu výmena elektroinštalácie, rozvodov vody, rekonštrukcia 

sociálneho zariadenia (obklady, dlažba, sanita), zmena dispozície vstupu do izby, výmena podlahy, 

vysprávka stien - vnútorné omietky a stierky. Dohodli sa, že verejné obstarávanie na stavebné práce 

bude realizované prostredníctvom elektronického portálu Tendernet. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

 A.) Schvaľuje ,,Rekonštrukciu  bytu č. 8 v bytovom dome s.č. 59“ v rozsahu: výmena elektroinštalácie, 

rozvodov vody, rekonštrukcia sociálneho zariadenia (obklady, dlažba, sanita), zmena dispozície vstupu 

do izby, výmena podlahy, vysprávka stien - vnútorné omietky a stierky. 

 

B.)  Ukladá obecnému úradu vyhlásiť verejné obstarávanie prostredníctvom elektronického portálu 

Tendernet. 

 

Počet poslancov OZ: 7 

Hlasovanie: 6 

Za: p. Denis Čonka, Mgr. Anna Fáberová,  Ing. Pavel Chomo, Ing. Martin Lenárt, p. Jakub Moravčík, p. 

Vladimír Pitoňák 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: p. Michal Kočí  

 

10. p. Jakub Moravčík informoval o pripravovanom Zimnom výstupe na Slemä. V krátkej diskusii 

poslanci súhlasili s organizovaním akcie 1. ročník Zimného výstupu na Slemä v termíne 25.02.2023 

v spolupráci so Základnou organizáciou Slovenského zväzu protifašistických bojovníkov Liptovská 

Porúbka vrátane financovania z rozpočtu obce v rozsahu: výroba odznakov, plagátu a zabezpečenia 

venca. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Súhlasí s organizovaním akcie 1. ročník Zimného výstupu na Slemä v termíne 25.02.2023 v spolupráci 

so Základnou organizáciou Slovenského zväzu protifašistických bojovníkov Liptovská Porúbka vrátane 

financovania z rozpočtu obce v rozsahu: výroba odznakov, plagátu a zabezpečenia venca. 

 



Počet poslancov OZ: 7 

Hlasovanie: 6 

Za: p. Denis Čonka, Mgr. Anna Fáberová,  Ing. Pavel Chomo, Ing. Martin Lenárt, p. Jakub Moravčík, p. 

Vladimír Pitoňák 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: p. Michal Kočí  

 

 

11. V bode rôzne najprv informovala starostka a potom bol poskytnutý priestor pre interpelácie 

poslancov a verejnosť. 

Starostka informovala: 

- Ministerstvo investícií regionálneho rozvoja a informatizácie SR nám oznámilo, že žiadosť obce 

o poskytnutie nenávratných finančných prostriedkov na projekt Wifi pre teba II bola úspešná. Obec 

dostane nenávratné finančné prostriedky vo výške 14.250,- Eur na vybudovanie 10 hot spotov v obci. 

Spolufinancovanie zo strany obce je 750,- Eur.  

- Miestna akčná skupina Horný Liptov nás informovala o úspešnosti projektu Materiálno-technické 

vybavenie Materskej školy Liptovská Porúbka. Zmluva bude podpísaná v nasledujúcich dňoch. Obci 

budú poskytnuté nenávratné finančné prostriedky vo výške 27.885,17 Eur. Spolufinancovanie zo strany 

obce predstavuje čiastku 1.467,64 Eur. Rozpočtové opatrenia na spolufinancovanie projektov budú 

predložené na najbližšie rokovanie OZ. 

- S poslancom p. Michalom Kočím sme hľadali možnosť  úľavy na poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady pre seniorov. Keďže VZN o miestnych dania a poplatku bolo prijaté a nie je 

možné ho v priebehu roka meniť, spolu s hlavnou kontrolórkou  sme našli možnosť ako  zmierniť dopad 

inflácie a nárastu ciest na ohrozenú skupinu obyvateľov v dôchodkovom veku. Je možnosť zaviesť 

poukážky pre seniorov vo veku napr. 65+, ktorá by bola občanom s trvalým pobytom na území obce 

započítaná na čiastočnú úhradu poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. Na seniorov 

dostávame finančné prostriedky v podielových daniach, z týchto finančných prostriedkov je hradená 

opatrovateľská služba, príspevok neverejným poskytovateľom sociálnych služieb, prepravná služba tzv. 

sociálny taxík, vianočné poukážky v hodnote 10 Eur, darčeky jubilantom, občerstvenie pre členov 

Jednoty dôchodcov Slovenska Liptovská Porúbka (ďalej len JDS LP) a v minulých rokoch bola z týchto 

finančných prostriedkov uhrádzaná aj doprava – výlet členov JDS LP.  Ak  súhlasíte pripravíme návrh 

VZN o poskytnutí príspevku seniorom (vianočný príspevok + príspevok na čiastočnú úhradu odpadov), 

zverejníme ho na úradnej tabuli a  tento bod bude zaradený ako samostatný bod programu na rokovanie 

OZ vo februári. Zavedenie poukážok je spravodlivé, pretože nie každý senior sa môže vzhľadom na svoj 

zdravotný stav, vek, či mobilitu zúčastňovať stretnutí dôchodcov. V roku 2021 mala JDS LP viac ako 60 

členov (nie všetci členovia JDS sú v dôchodkovom veku), pričom podľa evidencie obyvateľov 

evidujeme 201 občanov vo veku 65+.   

 

Hlavná kontrolórka navrhla zvýšiť vianočný príspevok seniorom, ktorú obec poskytuje vo forme 

poukážky z 10 na 15 Eur. Poslanci sa v krátkej diskusii dohodli na výške príspevkov, vianočný 

príspevok 15,- Eur a príspevok na odpady 20,- Eur.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Berie na vedomie informáciu o možnosti zavedenia sociálnej výpomoci pre seniorov vo veku  65 rokov 

a viac formou poukážok na čiastočnú úhradu nákladov na komunálne odpady. 

 

 

 



Počet poslancov OZ: 7 

Hlasovanie: 6 

Za: p. Denis Čonka, Mgr. Anna Fáberová,  Ing. Pavel Chomo, Ing. Martin Lenárt, p. Jakub Moravčík, p. 

Vladimír Pitoňák 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: p. Michal Kočí 

Mgr. Anna Fáberová navrhla v rámci kultúrnych akcií organizovať podujatie Uvítanie do života. 

Starostka požiadala Mgr. Annu Fáberovú, aby sa dostavila na obecný úrad spracovať podklady, ktoré 

budú predložené poslancom na najbližšie rokovanie obecného zastupiteľstva. 

Starostka ďalej informovala: 

- Tabule s názvami ulíc sú postupne osádzané – poďakovala poslancom obecného zastupiteľstva 

a členom Dobrovoľného hasičského zboru Obce Liptovská Porúbka, ktorí pomáhali  tabule  osadiť. 

-Orientačná tabuľa – mapa obce s názvami jednotlivých ulíc bola osadená na úradovni obecnej polície. 

Náklady na tabuľu boli vo výške 102,10 €, z dôvodu, že grafika bola spracovaná zamestnancami obce. 

- Na najbližšom rokovaní OZ budú pripravené na schválenie rozpočtové opatrenia týkajúce sa 

niektorých investičných aktivít pre rok 2023, tak ako to bolo dohodnuté na pracovnom stretnutí 

poslancov OZ 13.1.2023 (RO projektová dokumentácia na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice, 

vysporiadanie pozemkov pod miestnou komunikáciou  parc. KN-C č. 1662 (výmera 219m2), 1568/2 

(výmera 67m2), 1662/3 (výmera 127m2). 

- Kronikárka obce Mgr. Soňa Šebová doručila na obecný úrad návrh na zápis do kroniky obce za rok 

2021, v návrhu je potrebné ešte doplniť zamestnancami obce nejaké informácie, potom Vám bude 

pracovný materiál zaslaný a bude zaradený do programu obecného zastupiteľstva v mesiaci február. 

Miriam Pallová informovala, že na predchádzajúcom rokovaní obecného zastupiteľstva sa obecné 

zastupiteľstvo uznieslo na prijatí VZN č. 5/2022 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady. Návrh bol zverejnený na úradnej tabuli aj doručený poslancom s 

materiálom na rokovanie. Zo strany poslancov nebol pripomienkovaný. Čo sa týka zliav z poplatku za 

komunálny odpad pre študentov tieto sú definované v čl. 20 ods. 3 tohto VZN. 

Taktiež informovala poslancov, že zápisnica z rokovania OZ zachytáva vecnú stránku jednotlivých 

bodov zasadnutia. Je stručná, preto nie je možné do nej dodatočne zapracovať pripomienky jednotlivých 

poslancov. Za obsah zápisnice zodpovedá zapisovateľ a overovatelia zápisnice. V prípade, že poslanci 

nie sú spokojní s obsahom zápisnice, môže sa dohodnúť, že zápisnicu bude vyhotovovať niektorý 

z poslancov. 

Priestor pre verejnosť: 

Ing. Marek Galvánek navrhol, či by obec mohla byť nápomocná v prípade, že by boli vyhlásené granty 

alebo výzvy do ktorých sa môžu zapojiť organizácie z obce. Takto by finančné prostriedky organizácie 

nezískavali  len  z rozpočtu obce. 

Ing. Ján Pirhala na minulom rokovaní navrhol osadenie kamier v obci. Konštatoval, že to nie je  taká veľká 

položka. 5 kamier kupoval na zabezpečenie svojho objektu vo výške 1.000,- Eur.  

Starostka odpovedala, že kamery sa v obci budú postupne osádzať. Poslanci si musia určiť priority 

investičných akcií a dohodnúť sa na ktorých uliciach sa bude najskôr rozširovať kamerový systém. Toto 

bolo dohodnuté na pracovnom stretnutí, ktoré sa konalo  13.01.2023.  



12. Starostka ukončila rokovanie obecného zastupiteľstva o 19:35 h. Poďakovala prítomným za účasť na  

rokovaní. Podľa schváleného harmonogramu sa najbližšie zasadnutie OZ bude konať  21. 02. 2023 

o 16.30h.  

Zapísala: p. Miriam Pallová, v.r  

Starostka: Mgr. Jana Gazdičová, v.r 

Overovatelia zápisnice:   p. Vladimír Pitoňák, v.r 

          Ing. Martin Lenárt, v.r.   


